
 
I N N K A L L I N G 

 
til 
 

møte i Utvalg for utvikling 
 
Det innkalles til møte i Utvalg for utvikling torsdag 7. april  2011 kl 09.45 
på Kommunehuset.  
 
SAK NR. 07/11 REFERATER. 
 
SAK NR. 08/11 SØKNAD OM TILLATELSE TIL RIVING OG OPPFØRING 
 AV NY GARASJE FRA BO JONAS TØRNBY, RØMSKOG. 
 
SAK NR. 09/11 VURDERING AV UTVALGSSTRUKTUREN. 
  
 
Eventuelt. 
 
Forfall meldes kommuneadministrasjonen snarest. 
 
 
Rømskog, den 18.03.11 
 

Anders Jørgen Sundsrud 
leder utvalg for utvikling 

(sign.) 
 

Kjell Flenstad 
             tjenesteleder utvikling    
  



 
RØMSKOG KOMMUNE 
 

SAK: REFERATER 
 
Behandlende organ:  Møtedato Sak nr. Ark.nr. 
Utvalg for utvikling  07.04.2011 07/11  
       
    
Saksbehandler: Kjell Flenstad. 
 
1. HVA SAKEN GJELDER: 
 
Følgende referater: 
1. Protokoll fra forrige møte 10. mars 2011. 
 
2. Frank Jensen, Rømskog er etter administrativ behandling gitt bygge- 

tillatelse for oppføring av tilbygg på eiendommen Flaten gnr. 65 bnr. 2.  
 Tilbygget har et bruksareal på 69 kvm. 
 
3. Kåre Lien, Rømskog et etter administrativ behandling gitt bygge- 

tillatelse for oppføring av garasje på eiendommen Steinbyfeltet gnr. 71 
bnr. 114. Garasjen har et bruksareal på 43 kvm. 
 

4. Terje Skogan, Klavestadhaugen er etter administrativ behandling gitt tillatelse  
til tiltak mindre avløpsanlegg på eiendommen Vortungen gnr. 70 bnr. 16. Type  
gråvannsrenseanlegg vil være Odin GVR-1 med etterpolering via infiltrasjonsgrøft. 

 
 
 
2. RÅDMANNENS FORSLAG TIL VEDTAK: 
Referatene tas til orientering. 
 
 
Rådmannen i Rømskog, 18.03.2011 
 
 
Anne Kirsti Boutera      Kjell Flenstad   
rådmann       tjenesteleder utvikling 
 
 
3. VEDTAK: 
 



RØMSKOG KOMMUNE 
 
 

 

SAK: SØKNAD OM TILLATELSE TIL RIVING OG 
OPPFØRING AV NY GARASJE FRA BO JONAS TØRNBY, 
RØMSKOG. 
       
Behandlende organ:  Møtedato Sak nr. Ark. nr. 
Utvalg for utvikling 07.04.11 08/11 75/27 
     
     
Saksbehandler: Kjell Flenstad 
 
1. HVA SAKEN GJELDER: 
Søknad om tillatelse til riving og oppføring av ny garasje på eiendommen Solvik gnr. 75 
bnr. 27 fra Bo Jonas Tørnby, Rømskog. 
Ansvarlig søker er Jørn Olaf Tørnby,  

 
2. RÅDMANNENS FORSLAG TIL VEDTAK: 
1. Tillatelse for riving og oppføring av ny garasje gis. 
2. Det forutsettes at plan- og bygningsloven med tilhørende forskrifter og brannloven    
    oppfylles. 
3. Bygningen må ikke oppføres i strid med avstandsbestemmelsene for Energiverkets 
    kabel/ledningsnett. 
4. Kommunen skal varsles når arbeidet settes i gang og når tiltaket er ferdig. 
5. Det må foreligge brukstillatelse eller ferdigattest fra kommunen før garasjen tas i bruk. 
6. Jørn Olaf Tørnby godkjennes som ansvarlig søker. 
 
 
Rådmannen i Rømskog, 18.03.2011 
 
 
Anne Kirsti Boutera     Kjell Flenstad    
   
rådmann      tjenesteleder utvikling 
 
3. VEDTAK: 
 
   
4. SAKENS FAKTA: 
Bo Jonas Tørnby søker om tillatelse til riving og oppføring av ny garasje på eiendommen 
Solvik gnr. 75 bnr. 27. Eksisterende garasje er meget dårlig og på 70 kvm, mens ny garasje 
blir på 98 kvm.  
 
Bygget skal oppføres på samme sted med lik avstand til vannet som i dag.   
 
 



 
Tiltaket omfattes av kommuneplanens arealdel, og ligger i nåværende boligområde. 
 
Det er sendt nabovarsel og det foreligger ingen merknader. 
 
Jørn Olaf Tørnby søker ansvarsrett og denne omfatter SØK/PRO/UTF.  
 
 
5. RÅDMANNENS VURDERING: 
Søknaden gjelder riving og oppføring av ny garasje. Byggetillatelse kan gis på vilkår av at 
plan- og bygningsloven med tilhørende forskrifter og brannloven oppfylles. 
 
 
6.  AKTUELLE VEDLEGG: 
Tegninger og kart vedlegges. 
Søknad ligger i saksmappa. 
 
7.  UTSKRIFT SENDT:  



RØMSKOG KOMMUNE 
 

 
 
 

SAK:  VURDERING AV UTVALGSSTRUKTUREN 
 
Behandlende organ:  Møtedato Sak nr. Ark. nr. 
Utvalg for utvikling 07.04.11 09/11  
Utvalg for oppvekst og omsorg 07.04.11 11/11 022 
Formannskapet  30.05.11   
Kommunestyret  16.06.11   
     
Saksbehandler: Anne Kirsti Johnsen  
 
 
 
1. HVA SAKEN GJELDER: 
Vurdering av behovet for faste utvalg. 
 
 
2. RÅDMANNENS FORSLAG TIL INNSTILLING: 
1. Utvalg for Uvikling og utvalg for oppvekst og omsorg legges ned fra neste valgperiode. 
2. Formannskapet tillegges funksjon som Fast utvalg for plansaker fra neste valgperiode. 
 
 
Rådmannen i Rømskog, 21.mars 2011  
 
 
 
Anne Kirsti Johnsen        
rådmann        
 
 
 
 
3. VEDTAK: 
3.1 UTVALG FOR UTVIKLINGS INNSTILLING TIL FORMANNSKAPET: 
 
 
 
4. SAKENS FAKTA: 
Gruppelederne har hatt ett møte og drøftet saken.  Konklusjonen ble at administrasjonen 
legger frem en sak om hvorvidt utvalgene Oppom og Utvikling skal videreføres i neste 
valgperiode eller legges ned. 
Rømskog har to hovedutvalg; Utvalg for oppvekst og omsorg (Oppom) og Utvalg for 
utvikling. 
 
 



Hittil i denne valgperioden har utvalgene hatt følgende aktivitet: 
 
 Medlemmer Møter Saker Kostnad 
Oppom 7 18 45   92 345 
Utvikling 7 24 80 122 572 
 
 
Det er lovpålagt at kommunen skal ha et eldreråd (Lov om kommunale eldreråd), et utvalg for 
mennesker med nedsatt funksjonsevne (Lov om råd for menneske med nedsett 
funksjonsevne), et ungdomsråd og et fast utvalg for plansaker (PLB-loven).  Kommunen skal 
i tråd med § 25 i Kommuneloven ha et partsammensatt utvalg; administrasjonsutvalg.  Dette 
kan erstattes med andre ordninger dersom dette får tilslutning fra minst tre fjerdedeler av de 
ansatte. Formannskapet kan utgjøre administrasjonsutvalg og planutvalg. I tillegg skal 
kommunen ha et Kontrollutvalg; § 77 i Kommuneloven. Kommunen har også valgt å ha 
Viltnemd. 
 
§10 i Kommuneloven omhandler andre faste utvalg og komiteer.  Faste utvalg er ment å bestå 
fra år til år, mens komiteer opprettes for å forberede et bestemt sakskompleks eller utføre 
særskilte verv som gjerne er tidsavgrensede. Kommunestyret kan opprette faste utvalg, og 
slike skal ha minst tre medlemmer.  Utvalg kan tildeles avgjørelsesmyndighet i alle saker der 
ikke annet følger av lov.  Kommunestyret kan når som helst omorganisere, opprette eller 
nedlegge faste utvalg. Utvalgenes møter er åpne, med unntak av Kontrollutvalget, og pressen 
har mulighet til å være tilstede og referere fra debatten i møtene. 
 
 
5. RÅDMANNENS VURDERING: 
 
I Rømskog behandler Oppom både saker som gjelder både barn og unge innen oppvekst; 
skole, barnehage, SFO, kulturskolen og saker som i hovedsak gjelder de eldste; helse, pleie og 
omsorg.  Dermed får utvalget mulighet til å se hele livsløpet for brukerne.  På den måten 
legges det til rette for en helhetlig vurdering av tjenester til innbyggerne. Saker av mer teknisk 
karakter behandles i utvalget for utvikling.  Dette er saker som kan få stor innvirkning på 
utviklingen av lokalsamfunnet, og dermed legger det også premisser for innbyggernes 
livskvalitet. Saker bør av administrasjonen være belyst fra ulike sider, og saker av betydning 
for ulike brukergrupper bør være behandlet i de lovpålagte rådene i forkant.  
 
Det kan være fordeler ved at et utvalg behandler samme type saker, fordi det over tid 
opparbeides kompetanse og erfaring i utvalget.  En fare kan være at man kan få 
sektorpolitikere som ikke ser saker i en større sammenheng. I tider med svak økonomi kan det 
føre til at sektorer blir satt opp mot hverandre i f.eks budsjettsaker.  Det er viktig at både 
administrasjonen og politikerne er profesjonelle, og har en felles forståelse av hva som er 
politikk og hva som er administrasjon, slik at det ikke knyttes allianser mellom 
sektorpolitikere og sektorene i administrasjonen.  
 
Ved neste behandling av kommunens delegasjonsreglement skal det vurderes hvilke saker 
som kan behandles administrativt og hvilke som bør behandles politisk. En problemstilling er 
om saker skal behandles i flere politiske ledd enn strengt tatt nødvendig.  Kostnadene må ses i 
sammenheng med nytten.  Det er ikke evaluert hva utvalgsbehandlingen tilfører sakene eller 
om det kun oppleves som såkalt ”sandpåstrøing”. Hvert utvalgsmøte har i snitt kostet i 



overkant av kr 5000, og utgiftene pr sak er i gjennomsnitt ca kr 1720.  I tillegg kommer 
administrative utgifter knyttet til saksbehandlingen og produksjon av sakspapirer.  
 
Når det gjelder rekruttering av politikere kan det være lettere å få engasjert nye mennesker 
hvis de kan få starte sin karriere i et utvalg.  Ved å opprettholde utvalgene vil det også være 
flere i lokalmiljøet som blir engasjert i politikken.  I en liten som kommune som Rømskog 
kan det skje at man kan få politikere i et fagutvalg som også er ansatt i samme sektor i 
kommunen, noe som kan være uheldig. 
 
Ut ifra en helhetsvurdering er rådmannen av den oppfatning at utvalgene Oppom og Utvikling 
kan legges ned.  Saker kan gå direkte til formannskap og kommunestyre evt, via de lovpålagte 
rådene. Dette vil kunne gi en raskere saksbehandling, og i tillegg reduseres kommunens 
kostnader.  Det anbefales at de lovpålagte utvalgene; Eldrerådet, Ungdomsrådet og Rådet for 
personer med nedsatt funksjonsevne vitaliseres ved at alle saker som berører disse behandles 
der før oversendelse til Formannskap og Kommunestyre.  Planutvalgets funksjon anbefales 
lagt til Formannskapet. 
 
 
 
 
6. AKTUELLE VEDLEGG 
 
 
7.  UTSKRIFT SENDT:  
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